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Protokół nr LVIII/2023 z LVIII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 19 grudnia 2023 r. o godz. 18.30 
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych  
12 radnych, nieobecni na początku sesji: radni M. Łaskarzewska, M. Eckhoff i S. Lasota - lista 
obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta, obsługa prawna oraz inni 
przedstawiciele UM i jednostek organizacyjnych oraz mieszkańcy. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.  
IV. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Miasta. 
V. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami.  

VI. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040;  
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok; 
3. ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023; 
4. przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2040; 
5. budżetu Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok; 
6. przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 2030+”; 
7. wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu; 
8. powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach 

uzupełniających do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027; 
9. zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników; 
10. nadania nazwy rondu położonemu u zbiegu ulic Kwiatowej, Czeremchowej i Sasanek w 

Podkowie Leśnej; 
11. skargi na działania Burmistrza Miasta (wstrzymanie dostawy wody do nieruchomości). 

VIII. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli systemu odbioru 
odpadów komunalnych po 1 maja 2019 roku. 

IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
X. Sprawy różne.  

XI. Zamknięcie sesji.     
 

III. Wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wręczył akt nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela 
mianowanego p. Annie Elżbiecie Żuromskiej-Mihułka – nauczycielce Przedszkola Miejskiego im. 
Krasnala Hałabały w Podkowie Leśnej. 
 
IV. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że wpłynęła jedna uwaga do projektu protokołu – radni 
otrzymali informację drogą mailową (uwaga została uwzględniona).  
Innych uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr LVIII/2023 z LVII sesji RM przeprowadzonej 23 listopada 2023 r. 
 
O godz. 18.35 do obrad RM dołączył radny S. Lasota. Obecnych 13 radnych.  
 
V. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy LVII sesją RM 
przeprowadzoną 23 listopada 2023 r. a LVIII sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 
do protokołu z sesji. 
 
O godz. 18.39 do obrad RM dołączyła radna M. Eckhoff. Obecnych 14 radnych.  
 
VI. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że: 

- do 29 grudnia trwa nabór kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających do sądów 
powszechnych na kadencję 2024-2027 (informacje o naborze zamieszczone są w BIP Miasta), 

- do RM wpłynęły pozytywne opinie RIO nt. projektu budżetu miasta na 2024 rok i WPF na lata 2024-
2040, 

- 17 grudnia Przewodniczący RM wziął udział w Wigilii Miejskiej zorganizowanej w ogrodzie 
przykościelnym po wieczornej mszy św. 

Przewodniczący RM podziękował za przekazywane Radzie Miasta życzenia świąteczne. 

O godz. 18.45 do obrad RM dołączyła radna M. Łaskarzewska. Obecnych 15 radnych.  
 
VII. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i w budżecie miasta (pkt VII ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR o 
przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że oba projekty uchwał zostały zaopiniowane 
jednogłośnie pozytywnie przez KGiR. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka poinformowała o wnoszonej przez Burmistrza Miasta autopoprawce do 
obu procedowanych projektów uchwał i omówiła wprowadzane zmiany (załącznik Nr 3 do protokołu 
z sesji). 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF wraz z 
autopoprawkami Burmistrza. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 427/LVIII/2023. 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały wraz z autopoprawkami 
Burmistrza. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 428/LVIII/2023. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2023 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka poinformowała o wnoszonej przez Burmistrza Miasta autopoprawce  
i omówiła wprowadzane zmiany (załącznik Nr 4 do protokołu z sesji). 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z autopoprawkami Burmistrza.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 429/LVIII/2023. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. WPF  
na lata 2024-2040 i budżetu miasta na 2024 rok (pkt VII ppkt 4 i 5 porządku obrad) i poprosił 
Przewodniczącą KGiR o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał były opiniowane przez KGiR  
oraz KSS na wspólnym posiedzeniu i zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie przez KGiR. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka poinformowała o wnoszonych przez Burmistrza Miasta 
autopoprawkach do obu ww. projektów uchwał i omówiła wprowadzane zmiany (załącznik Nr 5 do 
protokołu z sesji). 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. WPF wraz  
z autopoprawkami Burmistrza. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 430/LVIII/2023. 
 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok 
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Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały wraz z autopoprawkami 
Burmistrza. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 431/LVIII/20123. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla 
metropolii warszawskiej 2030+” 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb podkreślił, że szkoda, że RM miała tylko tydzień czasu na przeczytanie 
i zaopiniowanie tak obszernego dokumentu. Dokument w tym brzmieniu został już przyjęty przez  
m. st. Warszawę i wiele innych gmin wchodzących w skład Metropolii. Pozostałe gminy projekt 
uchwały muszą przyjąć do końca roku, aby mogły korzystać z benefitów projektu. Zaznaczył, że 
Podkowa Leśna nie jest beneficjentem finansowym tego programu, lecz jest beneficjentem użytkowym 
i funkcjonalnym.  
 
Odpowiadając na pytanie radnej E. Baruckiej o inne niż zintegrowany bilet korzyści płynące z 
partycypowania w tym programie, Burmistrz Miasta A. Tusiński wymienił m.in. rozwój infrastruktury 
rowerowej, rozwój i wsparcie edukacji, zintegrowanie usług i planowania przestrzennego i zieloną 
infrastrukturę, w tym efektywność energetyczną.  
Radna E. Barucka zapytała także, czy Plan mobilności miejskiej łączy się z koncepcją Smart City i z 
koncepcją miasta 15-minutowego. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że z ideą Smart City Plan łączy się w sposób technologiczny. Jeśli 
natomiast chodzi o miasto 15-minutowe, to Podkowa Leśna chyba takim jest miastem, a Warszawa do 
tego dąży. 
Radna zapytała ponadto, czy tego typu wspólne działania jednostek w ramach Metropolii nie są 
powracaniem do tworzenia struktur zbyt scentralizowanych i czy będzie zachowana równowaga 
pomiędzy autonomią jednostek samorządu terytorialnego a współdziałaniem i byciem częścią 
większego organizmu. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że nie widzi tu zagrożenia. Postrzega to jako dobrowolne oddanie 
zarządzania częścią usług publicznych (np. transportem). Dzięki temu projektowi gminy mają 
zaoszczędzić, a mieszkańcy zyskać dodatkowe usługi. 
 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 432/LVIII/2023. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 433/LVIII/2023. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
w wyborach uzupełniających do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o zgłaszanie się radnych na członków Zespołu. 
Na członków Zespołu zgłosili się radni E. Barucka, M. Eckhoff, W. Sancewicz i A. Rotfeld-Paczkowska. 
Na Przewodniczącą Zespołu zaproponowana została radna M. Eckhoff. 
Uwag ani innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ze składem Zespołu j.w. pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 434/LVIII/2023. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji  
o kandydatach na ławników 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb wyjaśnił, że jest to uchwała proceduralna i poddał projekt pod 
głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała Nr 
435/LVIII/2023. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu u zbiegu ulic Kwiatowej, 
Czeremchowej i Sasanek w Podkowie Leśnej 

 
Przewodniczący KSWiP W. Żółtowski przedstawił stanowisko KSWiP stanowiące uzasadnienie do 
projektu uchwały (pozytywne rozpatrzenie wniosku mieszkańca o upamiętnienie w tej formie osoby 
prof. K. Michałowskiego). 
Nad wnioskiem debatowały dwie komisje – KSWiP i KSS. 
Radna M. Eckhoff powiedziała, że nie pierwszy raz komisje dyskutowały nt. nazwania tego ronda – 
pierwszym pomysłodawcą nadania nazw dwóm podkowiańskim rondom był Burmistrz Miasta. 
Radny J. Matłacz stwierdził, że jest za upamiętnieniem prof. K. Michałowskiego, ale nie w formie 
nazwania małego ronda jego imieniem. Na posiedzeniu padały inne, bardziej godne propozycje. Z 
tego powodu radny będzie głosował przeciwko uchwale, pomimo tego, że jest za upamiętnieniem 
Pana Profesora. 
Przewodniczący RM M. Gołąb dodał, że zgadza się z radnym – jest zdania, że imieniem Pana 
Profesora należałoby nazwać szkołę samorządową (wcześniej prof. K. Michałowski był patronem 
zlikwidowanego w ramach reformy oświatowej gimnazjum).   



6 
 

Radna E. Barucka powiedziała, że niektórzy radni są zdania, że w ogóle rondom nie powinno się 
nadawać nazw. Bardziej godnym pomysłem byłoby nazwanie imieniem Pana Profesora np. jakiegoś 
podkowiańskiego skweru.  
Radna M. Eckhoff odpowiedziała, że niestety żadnego reprezentacyjnego skweru póki co w Podkowie 
nie ma.  
Radna K. Likhtarovich podkreśliła, że nazwanie ronda i umieszczenie tabliczki z jego nazwą działa 
edukacyjne na użytkowników ronda. Trudno nie zauważyć patrona ronda, a ze skwerami bywa różnie. 
 
Wobec braku innych uwag Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Jacek Matłacz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 436/LVIII/2023. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Burmistrza Miasta (wstrzymanie dostawy 
wody do nieruchomości) 

 
Przewodniczący KSWiP W. Żółtowski przedstawił stanowisko KSWiP stanowiące uzasadnienie do 
projektu uchwały – skarga bezzasadna.  
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 437/LVIII/2013. 
 
VIII. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli systemu 
odbioru odpadów komunalnych po 1 maja 2019 roku 
 
Przewodniczący KR P. Dziekański przedstawił zawarte w protokole pokontrolnym informacje  
o ustaleniach Komisji i wynikach kontroli.  
Protokół pokontrolny zamieszczony jest w BIP i stanowi załącznik Nr 6 do protokołu z sesji. 
 
IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania 
w formie pisemnej. 
 
X. Sprawy różne 
 
W tym punkcie radni poruszyli tematy dotyczące: 
- wstrzymanego zimową aurą remontu ul. Miejskiej (radna E. Barucka), 
- schodków na peron WKD Podkowa Leśna Zachodnia u wylotu ul. Sowiej – kiedyś było tam wejście, 
a teraz jest płot, co utrudnia mieszkańcom dojście do peronu (radna A. Rotfeld-Paczkowska), 
- skrzyżowania ul. Wróblej z ul. Jaskółczą – wielu mieszkańców jeździ na wprost zamiast 
wykorzystywać łuk (radny W. Sancewicz), 



7 
 

- zaprojektowania bardziej eleganckiego wejścia do Parku i Pałacyku od strony ścieżki spacerowo-
rowerowej biegnącej wzdłuż WKD (Przewodniczący RM M. Gołąb). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński ustosunkował się do podniesionych spraw. 
 
 
XI.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych spraw o godz. 19.47 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za 
udział w obradach, złożył życzenia świąteczne i zamknął LVIII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII 
kadencji. 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
         /-/            /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Gospodarki i Rozwoju  
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
RIO – Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie 

 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Autopoprawka do projektów uchwały ws. zmiany WPF na lata 2023-2040 i uchwały 

budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok 
4. Autopoprawka do projektu uchwały ws. ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2023 
5. Autopoprawka do projektów uchwały ws. przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024 – 2040 i budżetu Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok 
6. Protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej z kontroli systemu odbioru odpadów komunalnych po 

1 maja 2019 roku 


